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Abstract (en)
The invention relates to an electropolishing process for the purpose of decontamination of plant sections in nuclear installations. The problem here
is to minimise the radiation exposure of the personnel during decontamination of plant sections on the one hand and the technical and financial
cost of such measures on the other hand. <??>For this purpose, the invention envisages that, for the electropolishing, deionised water is used
which is enriched with those electrolytes which increase the conductivity of the deionised water and at the same time are treatable in the on-
plant water treatment unit. When used in nuclear power stations, those electrolytes can be added to the deionised water which are present in the
primary coolant anyway. <??>The invention is suitable especially for purposes of decontaminating plant sections in nuclear installations such as, for
example, nuclear power stations.

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf ein Elektropolierverfahren zum Zwecke der Dekontamination von Anlagenteilen in kerntechnischen Anlagen.
Dabei besteht das Problem, die Strahlenbelastung des Personals bei der Dekontamination von Anlagenteilen einerseits und den technischen
und finanziellen Aufwand solcher Maßnahmen andererseits zu verringern. Hierzu sieht die Erfindung vor, daß zum Elektropolieren Deionat
verwendet wird, welches mit solchen Elektrolyten angereichert ist, die die Leitfähigkeit des Deionats erhöhen und zugleich von der werkseigenen
Wasseraufbereitungsanlage aufarbeitbar sind. Beim Einsatz in Kernkraftwerken können dem Deionat solche Elektrolyte zugesetzt werden, die im
Primärkühlmittel ohnehin vorhanden sind. Die Erfindung ist insbesondere zu Zwecken der Dekontamination von Anlagenteilen in kerntechnischen
Anlagen, wie zum Beispiel von Kernkraftwerken, geeignet.
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